
 
 
Vedrørende tildeling av Hjorteløyve for 2016.   09.05.2016 
 
 
Midtre Holsnøy Hjortevald er ikke enig i Kommunens vurdering 
angående redusering av fellingsløyver i vårt vald. 
 
Helt fra opprettelse av storvald i Kommunen, og oppstart av hjortetelling, 
i tillegg til dokumenterte skader på innmark og utmark, samt påkjørsler 
av hjortevilt langs veier i Hjortevaldet, har Midtre Holsnøy Hjortevald hatt 
inntil 50% avvik på Kommunens minstemål. 
 
Vi kan ikke se at noen av disse forholdene har endret seg, dette viser 
blant annet årets hjortetelling, dette kan også sees i tidligere tellinger.  
 
Vi ønsker derfor at kommunen kommer med en skikkelig utredning som 
viser at skader på innmark og utmark er redusert i en slik grad som 
rettferdiggjør redusering av antall hjorteløyver de kommende årene i vårt 
vald. Vi har mange gårdsbruk innenfor vårt område som driver aktiv, og 
vi ber derfor Kommunen opprettholde tidligere praksis vedrørende 
tildeling av fellingsløyver. 
 
Skal Kommunen gjennomføre redusering av tildeling av fellingsløyver, 
bør denne reduseres prosentvis lik på alle Hjortevaldene. Forslag til 
endringer  som er lagt frem, får enkelt vald vesentlig redusering av sine 
løyver, mens andre ikke blir redusert i det hele tatt. Dette kan ikke være 
riktig i forholdt til hjortetelling og mot gårdsbrukene som lider skade av 
pga stort press og skader fra Hjortevilt. 
 
Vi ber dere vurdere tildeling av løyver på nytt, med bakgrunn i tidligere 
praksis og våre begrunnelser, da vi ikke kan akseptere fremlagte forslag, 
uten en helhetlig vurdering av forholdene som tidligere har vært grunnlag 
for tildeling av Hjortevald i Kommunen. 
 
 
Med vennlig hilsen 
 
Styret i Midtre Holsnøy Hjortevald 
 


